



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P24148

Joint School Australia Conservation and Cultural Exploration Tour 2025

聯校「澳洲保育及文化探索之旅」

'Joint School Australia Conservation and Cultural Exploration Tour' will be held during the coming Summer Holiday. This tour will allow students to visit world-class ecological parks, understand the unique aspects of local nature and cultural conservation, and enhance their environmental awareness. Additionally, through exchange activities, students will improve their English listening and speaking skills and strengthen their communication abilities. Details are as follows:

本校將於暑假期間組織「聯校澳洲保育及文化探索之旅」，讓學生透過參觀世界級生態公園，了解當地自然及文化保育的獨到之處，提升環保意識。並且透過交流活動，提昇同學們的英語聽說能力，增強溝通技巧。詳情如下：

Name of Activity 活動名稱	Joint School Australia Conservation and Cultural Exploration Tour 聯校澳洲保育及文化探索之旅
Date 日期	17 th July to 26 th July, 2025 (Total: 10 days) 2025年7月17日至7月26日(共十天)
Target 對象	Form 1 to Form 5 Students 中一至中五同學
Quotas 名額	8 Students 8名學生
Fee 費用	Tour fee: \$22508 (團費：港幣 22508 元) Paid by Students: \$10000 (Subsidy: \$12508 from the School) 學生需付：10000 元(由校方資助 12508 元)
Payment 付款	The fee will be collected through e-payment system. The arrangement of payment will be announced later. 該費用將以電子繳費系統收取，詳情稍後公佈。
Itinerary & others 行程及其他	See attachment 見附件

This is a voluntary activity. If the number of students enrolled is over the quotas of the tour. Students will be selected for interviews and trips based on their academic performance and conduct, and performance in the interview. Details of the interview will be disclosed in due course.

是次活動供學生自願參加。由於名額有限，如同學反應熱烈，本校將根據學業成績及操行遴選同學作面試，以選出合適人選，面試安排將稍後通知。

Please acknowledge by replying the slip on or before 11th April, 2025.

敬請 貴家長於二零二五年四月十一日或以前簽妥電子回條。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學



Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

2nd April, 2025 二零二五年四月二日



E-class Reply Slip
電子通告回條

I acknowledge the above captioned circular regarding the 'Joint School Australia Conservation and Cultural Exploration Tour'. My child*

本人知悉 貴校來函有關「聯校澳洲保育及文化探索之旅」事宜。敝子弟*

- would join the above tour.
欲參加上述保育及文化探索之旅。
- would not join the above tour.
不會參加上述保育及文化探索之旅。

重點行程

本次「聯校澳洲保育及文化探索之旅」帶隊老師為陳冠宇老師及周貝怡老師。

➤ 重點行程包括：

- 大堡礁(半潛式遊覽);
- 熱帶雨林公園(水陸兩用車 Army Duck);
- 當地博物館；
- 有關動植物保育的工作坊和體驗活動 及
- 盡可能安排與當地學校(中、小學)進行交流。

➤ 其他建議參觀行程(只供參考，最後安排仍未確定):

- 亞瑟頓高原及帕羅尼拉公園天空之城；
- 米拉米拉瀑布；
- 百靈火山湖；
- 道格拉斯港(空中雨林纜車及庫蘭達觀光火車)；
- 樹熊花園；
- 凱恩斯鱷魚公園；
- 庫蘭達鎮 Kuranda Village
- Mandingalbay Yidinji 族人文化。

交流活動以英語為主要語言。

以上資料只供參考，最後安排將應當地實際情況作出調動，包括變更前後次序。